
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 1/11/2024

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3'
Νότιου Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας

ΘΕΜΑ: «Έντονες αντιδράσεις των κατοίκων του Δήμου Αργιθέας
και Μουζακίου για τις ανεμογεννήτριες»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση κατοίκων του Δήμου Αργιθέας και Μουζακίου,
έντονες είναι οι αντιδράσεις της τοπικής κοινωνίας για την εγκατάσταση και
λειτουργία του έργου: «Αιολικός Σταθμός Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας
(ΑΣΠΗΕ) ισχύος 30 MW στη θέση “Σπιτάκι” στις Τ.Κ. Καρυάς, Μεσοβουνίου,
Πετροχωρίου και Κουμπουριανών του Δήμου Αργιθέας, και στην Τ.Κ. Οξυάς
του Δήμου Μουζακίου».
Μας τόνισαν οι προαναφερθέντες ότι, ενώ το Περιφερειακό Συμβούλιο
Θεσσαλίας και τα δύο δημοτικά συμβούλια είχαν γνωμοδοτήσει αρνητικά,
εντούτοις η Αποκεντρωμένη Διοίκηση Θεσσαλίας - Στερεάς Ελλάδος
προχώρησε στην έγκριση των περιβαλλοντικών όρων	 για την εγκατάσταση
και λειτουργία των ανεμογεννητριών στις ανωτέρω περιοχές των Δήμων
Αργιθέας και Μουζακίου, μετά από τη σύμφωνη γνώμη του Περιφερειακού
Συμβουλίου Περιβαλλοντικής Αδειοδότησης (ΠΕ.Σ.Π.Α.) Θεσσαλίας - Στερεάς
Ελλάδας,  αψηφώντας τις σοβαρές επιπτώσεις που θα επιφέρουν τόσο στην
τοπική κοινωνία όσο και στην περιβαλλοντολογική υπόσταση της περιοχής.
Ζητούν από την Πολιτεία να αποφευχθεί η υλοποίηση του ανωτέρω έργου,
ώστε να αποτραπεί η περιβαλλοντική καταστροφή της περιοχής τους, προς
όφελος της τοπικής κοινωνίας.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να ακυρωθεί το σχέδιο
εγκατάστασης ανεμογεννητριών στη θέση “Σπιτάκι” στις Τ. Κ. Καρυάς,
Μεσοβουνίου, Πετροχωρίου και Κουμπουριανών του Δήμου Αργιθέας και
στην Τ. Κ. Οξυάς του Δήμου Μουζακίου, ώστε να αποτραπούν οι
αποδεδειγμένες αρνητικές συνέπειες που θα επιφέρει η λειτουργία ενός

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

645

Ημερομ. Κατάθεσης:

4/11/2024



Αιολικού Σταθμού Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας στην περιοχή, προς
όφελος της τοπικής κοινωνίας;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ




